
 

 

 

     

 

Αθήνα, 27 Μαΐου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

  

Θέμα: «Θέμα αναγνώρισης πτυχίων Αγγλικής Γλώσσας αναπληρωτών 

εκπαιδευτικών»  

 

Σύμφωνα με καταγγελία της Πρωτοβουλίας Αναπληρωτών που είδε το 

φως της δημοσιότητας, αρκετοί αναπληρωτές εκπαιδευτικοί το τελευταίο 

διάστημα είδαν τα πτυχία των Αγγλικών, που εδώ και τόσο καιρό είχαν 

καταθέσει στο φάκελό τους στον ΟΠΣΥΔ και αναγνωρίζονταν κανονικά, πλέον 

να απο-επικυρώνονται  και να μην φαίνονται στο φάκελό τους. Πρόκειται για 

πτυχία Αγγλικών που δεν ήταν στην “περιβόητη” λίστα της πρόσκλησης του 

ΑΣΕΠ 3ΕΑ για τους μόνιμους διορισμούς στην Ειδική Αγωγή και για τους 

πίνακες πρόσληψης αναπληρωτών στην Ειδική Αγωγή. 

 

Αξίζει να σημειωθεί πως τα εν λόγω πτυχία είχαν κανονικά 

αναγνωρισθεί ως «άλλο πιστοποιητικό» από την αρμόδια διεύθυνση του 

ΟΠΣΥΔ αλλά από-επικυρώθηκαν από το Υπουργείο Παιδείας με το μπαλάκι 

αρμοδιότητας για την τελική επικύρωση και αναγνώριση να πηγαίνει από το 

Υπουργείο Παιδείας στον ΑΣΕΠ και πίσω ενώ όλοι αυτοί οι εκπαιδευτικοί 

αγωνιούν για το τι μέλλει γενέσθαι με τα πτυχία τους.  

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

Ερωτάται η κα Υπουργός:  

 

                     ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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1. Είναι ενήμερη για το συγκεκριμένο πρόβλημα; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες και εντός ποιου χρονικού πλαισίου θα ληφθούν 

από πλευράς της ώστε να λυθεί το θέμα άμεσα και αποτελεσματικά; 

3. Θα αναγνωριστούν κανονικά τα πτυχία Αγγλικών, εφόσον υπάρχουν τα 

απαραίτητα δικαιολογητικά; 

4. Θα πάψει το Υπουργείο να κρύβεται πίσω από το ΑΣΕΠ και να δώσει 

λύση στο πρόβλημα  που επιτείνει την αγωνία σε αρκετούς 

αναπληρωτές; 

5. Θα γίνουν, επιτέλους, τα απαραίτητα βήματα ώστε οι αναπληρωτές οι 

οποίοι καλύπτουν πάγιες ανάγκες μόνιμου προσωπικού να 

μονιμοποιηθούν; Έως τότε θα ανανεωθούν οι συμβάσεις που είναι 

απαραίτητο για να μπορέσουν να λειτουργήσουν εύρυθμα τα σχολεία 

τηρώντας τις επιταγές και οδηγίες των ειδικών για την ανακοπή 

μετάδοσης της πανδημίας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

 

 




